



CHINA BOOKS invites you to attend the launch of Chinese Books around the World at 10am on Tuesday the 18th of September.

Please RSVP by 12th September 2018 Call: 03 96638822 Email: info@chinabooks.com.au

Date: Tuesday the 18th of September 2018
Time: 10:00am-10:30am, 18th September 2018

Venue: CHINA BOOKS EVENT SPACE

Address: 2nd Floor, 234 Swanston Street, Melbourne 3000

第九届全球百家华文书店中国图书联展澳大利亚站将与9月18日在墨尔本中国书籍CHINA BOOKS揭幕。作为新闻出版署"中国出版物国际营销渠道拓展工程"的一个重要项目,该联展 由国图集团公司和地方出版外贸联合体主办,创建于2010年,已在全球百家华文书店成功举办了八届。

The 9th International Book Festival of 'Chinese Books around the World' will be launched in CHINA BOOKS Melbourne on 18 September 2018. This important annual project has been successfully hosted by hundreds of Chinese books stores around the world since 2010. We welcome you to this festival that will celebrate Chinese books, and provide a rare opportunity to meet our colleagues in China – those involved in publishing and selling Chinese books.